

莎贝尔SABER ONE 手持互控式LED补光棒

莎贝尔Saber One系列手持互控式LED补光棒，是一款百变智能LED摄像灯，设计有A B C三个组别控置，可多灯同时或分组调节，从3000-8000K无极调色温，每个色温值均可无极调光，并设计四档色温快速切换3200/5000/5500/8000K，大大方便外拍效率，棒灯内置电池，铝合金壳体，标配了手柄、包包、充电器，可多灯不同角度无限拼接使用，非常适合人物摄影摄像补光使用，外带方便，小巧灵活。

The Falcon Eyes Saber One is a handheld LED light stick with the new mutual control technology, it is designed with A,B,C three group control channels in order to adjust multiple lights simultaneously or in groups. Color temperature could be adjusted from 3000 - 8000K step-less, with dimmable power output. In order to make it more user friendly, we have designed with 4 often used color temperatures 3200/5000/5500/8000K as quick selection to convenient the outdoor photography. It is with built-in battery, aluminum housing, grid handle, kit bag, charger, and amazingly a multiple light connection system. It is very handy and flexible, easy to carry around and suitable for portrait as a fill light.

型号Model:	莎贝尔Saber One(SA1)
泡数No. of LED Bulbs:	360 pcs
功率Power:	22W
色温Color Temperature:	3000-8000K
调光Control:	Variable无极调光
照射角度Angle	60°
电压Power Source:	DC 12V
体积Size:	L605 x W60 x H60 mm
互控Mutual control:	yes

流明Lux(Saber One)	
0.5m	1m
3200	1100





VST-06-S

STABILIZING STAND

碳纤相机稳定器

VST-06-S 相机稳定器是一套精细制造的轻量型稳定器, 适合小型相机使用。碳纤制造的主杆能稳定器更轻巧耐用, 配合特别设计的三轴方向节, 令稳定器的稳定功能及操控更出色。伸展全长可达40吋, 收缩则可至35吋, 非常方便携带。

VST-06-S 配有双向相机底座及易拆快装片, 易拆快装片能令相机轻易从底座安装及拆卸, 令摄影师能快速适应多变的摄影环境。手柄采用了防滑舒适设计, 令摄影师长时间拿着亦不容易觉得累。

稳定器底部设有一个负重脚接口, 可以加入最多3件负重脚, 而负重脚的亦精心设计, 在同时装上3个负重脚时可成为一个小型三脚架, 令稳定器能平稳地放在地上。

VST-06-S camera stabilizer is a well finishing light weight stabilizer which suitable for small or light camera. The carbon fiber structure reduces weight of the stabilizer and is more durable. A precise 3-axis gimbal helps to minimize the stability and effective of control. Fully extended could reach 40" and collapsed length of 35" which is very convenient to carry.

VST-06-S has a bi-directional adjustment base plate and a quick release lock system. The quick release plate can be installed and released easily from the base plate and it allowed the photographer to switch quickly in different environments. The handle has applied with anti-slip and comfortable design which would be comfortable even holding for a long time.

There is a counterweight adaptor located at the bottom of the stabilizer which allows user to add maximum 3 counter weight legs onto the stabilizer. The counter weight legs is well designed with details and creativity. When all three counter weight legs have been installed, it transforms to a small tripod allowing the stabilizer to be able to stably stand on flat surface.



STK-07

1.0 (100cm)
1.2 (120cm)
1.5 (150cm)

TRACK SLIDER

专业金属导轨滑杆

The STK-07 rail track slider is developed for producing stabilized footage. The slider is made with good quality metals with non-reflective black anodized finishing providing smooth sliding and long lasting durability. Legs are completely adjustable in different angles for achieving horizontal movement; it can be mounted on a tripod vertically as a crane, or on two tripods for more flexibility. The stop brake system allows an immediate stop of the platform plate. Available in two sizes of lengths 100cm, 120cm and 150cm. STK-07 is a well designed lightweight unit which is ideal for outdoor. It also comes with a nice nylon kit bag for easy carriage.

STK-07 导轨是专门为了拍摄稳定视频而设计的。导轨滑杆的表面是采用不反光的电镀黑处理而成。金属材料具有良好质感并提供流畅的滑动和长期耐用性。导轨的脚是任意调整角度使其做出水平移动。导轨可装在三脚架上垂直使用, 或装在两只三脚架上, 加强灵活性。滑动片也提供了制动系统控制滑动片停止移动。导轨提供两种尺寸长度给使用者选择, 分别是 100cm, 120cm 及 150cm。STK-07 导轨是精心设计而成的轻量导轨, 非常适合户外使用, 套装还配备了一个套装袋方便使用者携带于运输。

Thanks to the noise-free bearing system working well with rail track, you can hardly hear any noise generated during the sliding. The track dolly supports with standard 3/8" mounted fluid heads, and it can take on a weight of 10 lbs.

STK-07 的滑动片特别采用了无噪轴承配合于轨道内, 在使用滑动片时你几乎不会听到任何滑动过程中产生的噪音。轴承片上配有标准的 3/8" 螺口让使用者加配云台使用, 最大承受的重量是 10磅。

- 3/8" male thread on the platform plate +height adjustable
- High quality carrying bag
- Bearing sliding rail (100/120/150cm)
- 3/8" 公螺絲
- 可調高度
- 水平珠
- 高質量便攜袋
- 导轨(100/120/150cm)

L-2200LE1T-1/B

锐鹰L-LE1T-1/B系列是一款二合一灯架，灯架可拆卸成地灯架及手持延长杆，延长杆最长可达150cm。它的体积轻便，非常适合外景拍摄，可支援手持拍摄，无疑是一支多功能集于一身的多用途灯架。L-LE1T-1/B系列其中一只灯架脚可自由伸缩及上下调整角度，配合各种复杂地形拍摄如楼梯、外墙等等。L-LE1T-1/B系列最高可伸展到210cm，收起高度仅59cm。手持延长杆能玩转各种创意造出不同打灯风格。灯架顶部连接头配备锐鹰L型支架带热靴座特别设计给机顶闪光灯配反光伞使用，连接热靴座的1/4"连接头可兼容不同配件器材，最小管径只有22mm。铝合金材质配塑料管套使其更轻便，配上外带便携包包，将是摄影师外拍工作的最佳伴侣。

The L-LE1T-1/B series is a 2-in-1 multifunctional light stand. It can be transformed to a floor base stand, as well as a detachable handheld extension stick (maximum length reaches 150cm). It is light in weight with handy size, very easy to carry, suitable for on-location shooting, with the hand held design it is undoubtedly a versatile light stand. One of the legs could adjust its angle as well as extendable, in order to adapt with rough surface and different situation such as stairs, wall and so on. The maximum height reaches 210cm, while the collapsed height of just 59cm. The hand held stick allows you to be able to do variety of lighting angles creating many different lighting styles. The top connection is equipped with Falcon Eyes L-bracket with hot shoe mount for connecting with flash gun and umbrella reflector, underneath there is 1/4" thread to be compatible with different light modifiers and accessories, with just a 22mm top tube diameter. Aluminum materials with plastic collars make it more portable, with the handy kit bag you are ready to go and no doubt it is your perfect on-location partner.



- 1) 型号: L-2200LE1T-1/B
- 2) 节数: 4 (16, 19, 22, 2x25)
- 3) 最高(cm): 220
- 4) 最低(cm): 74
- 5) 使用高度(cm): 74, 130-220
- 6) 收起高度(cm): 61
- 7) 撑开标准直径Φ(cm): 94
- 8) 单支支撑腿最大增长长度(cm): 43
- 9) 可调角度的支撑腿数目: 1
- 10) 可增长的支持腿数目(与9项同支撑腿): 1
- 11) 腿可抬起角度: 0° - 90°
- 12) 管径Φ(mm): 三脚架段 3x19, 25
伸缩杆段 16, 19, 22, 25
- 13) 管套: 塑料
- 14) 万用夹: 金属
- 15) 连接头: 1/4" 和 3/8"
- 16) 净重(KG): 1.4
- 17) 承重(KG): 4
- 18) 铝管颜色: 黑色
- 19) 简单提袋: 有(黑色)

- 1) Model: L-2200LE1T-1/B
- 2) Sections: 4 (16, 19, 22, 2x25)
- 3) Max. Height (cm): 220
- 4) Min. Height (cm): 74
- 5) Height (cm): 74, 130-220
- 6) Collapse Height (cm): 61
- 7) Standard Diameter (cm) for Adjustable Leg: 94
- 8) Extension for adjustable leg (cm): 43
- 9) No. of Adjustable Leg: 1
- 10) No. of Adjustable Leg with extension: 1
- 11) Angle of Adjustable Leg: 0° - 90°
- 12) Tube Diameter (cm): Base Stand: 3x19, 25
Telescoping Segments: 16, 19, 22, 25
- 13) Tube Collar: Plastic
- 14) Universal Clip: Metal
- 15) Connector: 1/4" and 3/8"
- 16) Net Weight (KG): 1.4
- 17) Loading Weight (KG): 4
- 18) Material & Color: Aluminum, Black
- 19) Kit Bag: Yes (black)



多功能手柄系列 Multifunctional Handle



MP-155A



MP-155B



MP-155C



RC-W01(USB-WiFi)



CLL-1600TW(WiFi)



TOUCH SCREEN



Smartphone control system



智能手机Wi-Fi操控系统 Smartphone control systems CLL-1600TW / CLL-1600R/TDX

锐鹰CLL-TW摄像灯系列是一款带手机无线Wi-Fi系统的超智能LED聚光灯。可通过手机(i Phone or Android)下载APP智能操作系统,通过无线路由器,远程无线操控灯光,集手动、触摸屏及手机智能控制三种操作方式,具有多灯联控功能,能组成专业演播厅及电影视频拍摄等。比普通摄像灯节能89%,色温的可调范围从3000K-8000K之间任意调节,色显指数Ra95,超大液晶显示,照射角度可调区间为25-60度。

锐鹰CLL-TDX摄像灯系列是带DMX512协议控制系统,可连接调光台远程控制灯光,TD为可调色温版本(3000-8000K无极调色温,超大液晶显示色温),CLL-R为固定色温版本(5600K),两者均可无极调光,可调照射角度,并有高温保护功能。

锐鹰CLL系列是专为高清视频拍摄、产品广告、宣传片,人物采访、人物摄影、微电影拍摄、专业演播厅、照明等场景使用的环保智能LED聚光灯。



CLL-1600TDX(DMX512)



CLL-1600R(DMX512)

RC-3E

FalconEyes CLL-TW series LED light is an advanced Wi-Fi controllable LED light. User can control the light via any routers from the smart phone Application (available with I-phone or Android version). Moreover, the APP can connect several WiFi- lights to form a network and users can adjust them via 1 smart phone! Saving up to 89% of energy, adjustable color temperature from 3000K - 8000K, high CRI (95Ra), clear LCD display and adjustable focus (25 - 60 degree), remarkable standard of studio photography is set up by CLL-TW LED light. FalconEyes CLL-TDX LED light is equipped with DMX 512 system. Users can use the light with a DMX panel. CLL-TD is with stepless adjustable color temperature 3000K - 8000K, CLL-R is the model with fixed color temperature at 5600K, and both models are with adjustable brightness, adjustable focus and high temperature protection. CLL- series LED light is ideal for outdoor use as well as professional studio shoot or micro filming.

流明Lux(60°)			流明Lux(25°)		
0.5m	1m	2m	0.5m	1m	2m
19000	4200	970	47000	12000	2700



YK-001

型号Model:	CLL-1600TW	CLL-1600TDX	CLL-1600R
功率Power:	160W		
色温Color Temperature:	3000-8000K		5600K
调光Control:	Variable无极调光		
电压Power Source:	AC 110-240V 60Hz / 50Hz		
体积Size:	W460 x D350 x H400 mm		
操控系统:	WiFi	DMX512	
颜色Color:	GOLD	SILVER	

Mutual Control LED Light

互控式LED摄影灯 PROSERIES

PATENT
PRODUCT!
专利产品



锐鹰DV互控系列摄影灯是一款带多灯连控的超智能LED摄影灯。可通过手动触摸调节，选择互控频道，实现多灯色温或亮度同时调节，色温液晶显示屏可手动轻触调节控制，多灯联控时，能组成专业演播厅及电影视频拍摄等。比普通摄影灯节能89%，色温的可调范围从3000K-8000K之间任意调节，色显指数Ra95，超大液晶显示，是一款适合于高清视频拍摄、产品广告、宣传片，人物采访、人物摄影、微电影拍摄、专业演播厅、照明等场景使用的环保智能LED摄影灯。

The Mutual control function of Falcon Eyes DV-series LED panels allows you to control color temperature and brightness of different LED lights via 1 DV-LED panel. Various channels can be chosen for better adjustment and a professional studio can hence be set up easily. Saving up to 89% of energy, with adjustable temperature of 3000K - 8000K, High CRI (>95% Ra) and LCD display, DV-series LED panel is your must-have equipment in all videography environment.

型号Model:	DV-240SL	DV-300F2
泡数No. of LED Bulbs:	240 pcs	300 pcs
功率Power:	14W	18W
色温Color Temperature:	3000-8000K	
调光Control:	Variable无极调光	
照射角度Angle	120°	25°
电压Power Source:	DC 7.4V	
体积Size:	L200 x W28 x H135 mm	L200 x W41 x H145 mm
互控Mutual control:	yes	yes

流明Lux(DV-240SL)		流明Lux(DV-300F2)	
0.5m	1m	0.5m	1m
1600	420	7200	2200

